
Protokół z posiedzenia Krajowej Rady Koordynacyjnej z dnia 21 lutego 2022r. 
Czas trwania: 19.30-23.00 

W posiedzeniu udział wzięli: 
Małgorzata Łabędzka – prowadząca, 
Dariusz Legut-pomocnik (osoba pilnująca czas debaty) 
Pozostali uczestnicy: 
Teresa Adamska,  Zofia Golis, Marta Wilczyńska, Anna Sadowska, Wojciech Dobrzyński, Andrzej 
Ciećko, Rajmund Kowalczyk, Tomasz Dorniak, Mateusz Boniecki; 
Głosy doradcze: 
Janusz Zagórski , Judyta Szot, Grzegorz Szołtysik; 
Uczestnik nieobecny: 
Adam Strojniak; 
 
Przebieg posiedzenia 
Na posiedzeniu rozpatrywano następujące zagadnienia: 
 
1. Propozycja powstania internetowej telewizji KRK- debata 
Wnioski: 
- zwrócenie uwagi na brak możliwości prowadzenia jej w sposób profesjonalny (W. Dobrzyński) 
-korzystanie raczej z obecnych zasobów, czyli z NTV prowadzonej przez J. Zagórskiego (T. Adamiak) 
Pomysł powstania internetowej telewizji KRK został zaakceptowany większością głosów. 
2. Poddanie pod ponowną analizę wystosowania listu KRK w sprawie działań WHO. 
Wnioski: 
-zwrócenie uwagi na tendencje spadkową w głosowaniu dotyczącego listu w sprawie Konwoju (około 
580 osób na prawie 6000 osób), co mogłoby wskazywać na brak akceptacji takich działań ze strony 
uczestników E-Parlamentu WL.  (M. Łabędzka); 
- z informacji uzyskanych wynika, że uczestnicy e-Parlamentu WL, chcą w referendum decydować o 
tym czy takie indywidualne stanowiska KRK  mają byś ustalane w przyszłości  (M. Łabędzka, A. 
Sadowska); 
-odmienne stanowisko odnośnie listu w sprawie Konwoju, wynik referendum na „TAK”- 526 głosów a 
na „NIE”-54 głosów wskazuje na poparcie dla tej inicjatywy; (W.Dobrzyński) 
-decyzyjność działań powinna iść ze strony sejmików, KRK ma być jedynie organem wykonawczym 
woli uczestników w  sejmikach (R. Kowalczyk); 
- propozycja zorganizowania jednego referendum, w którym to będą rozstrzygane tematy tj: 
 działania WHO, sprawa Jedwabnego, nazwa telewizji internetowej (W. Dobrzyński); 
 3.Tworzenie Rady doradczej- zaproszenie do udziału prof. Matyję; 
Wnioski: 
-zwrócenie uwagi na częste zapytania odnośnie współpracy z prof. Matyją, 
 kierowane ze strony sejmików (D. Legut); 
- ze względu na brak informacji od osoby kompetentnej (J. Zagórski), nie został ustalony termin 
współpracy z w/w osobą; 
 4. Aktywizacja niektórych sejmików- wnioski i spostrzeżenia po wizycie w sejmiku wałbrzyskim. 
(Z.Golis, M. Łabędzka, D. Legut) 
Wnioski: 
-zachęcenie do nawiązania współpracy z sejmikami podlegającymi pod zakres działania uczestników 
KRK, w zależności od miejsca zamieszkania (M. Łabędzka); 
- spostrzeżenia indywidualne z uczestnictwa w spotkaniu  sejmiku lublińskiego (A. Sadowska); 
- informacja o powołaniu miejskiego sejmiku bolesławieckiego, która została jednomyślnie 
zaakceptowana przez KRK (Z. Golis) 
 
 



 5. Stowarzyszenie czy fundacja- poddanie pod analizę dwie formy działania E-Parlamentu WL- 
referuje zaproszony gość- G. Szołtysik; 
Wnioski: 
Większością głosów wybrano propozycję założenia stowarzyszenia zwykłego, z ewentualnym 
przekształceniem go w niedalekiej przyszłości, w stowarzyszenie rejestrowe; 
Dodatkowe tematy poruszane: 
-po uzgodnieniu z T. Kalinowskim będzie udostępniony dodatkowy pokój do spotkań KRK (J. Szot) 
-propozycja zaproszenia na spotkanie aktywnych uczestników na platformie Discord, w celu 
zażegnania konfliktów; 
-ulotka Antypartii odnośnie konwencji partyjnej dn. 05.03.2022 (T. Dorniak) 
Wnioski: 
Brak akceptacji ze strony KRK na umieszczanie  logo E-Parlamentu WL na ulotce Antypartii, bez 
uzgodnienia z e-Parlamentem WL. 
 
Osoba prowadząca następne spotkanie-28.02.2022 
-Marta Wilczyńska 
  
Sporządziła: 
Małgorzata Łabędzka 
 
 
 
  
 
 
 


